
Statutární město Brno

Městská část Brno -  Líšeň

Určeno pro jednání Rady MČ Brno -  Líšeň

Zápis z jednání Komise bezpečnosti RMČ č. 5/2023, ze dne 15.5.2023, pro ÚMČ Brno
T  / V  VLišen

Forma uspořádání Komise: prezenční

Přítomni: Ing. Bohumír Myslín, Eva Holzová, Mgr. Petr Nečesánek, Pavel Mokrý, Lubomír 
Polnický, Miloslav Čada, Oleg Beznosík, Jarmil Vlach

Hosté: npor. Mgr. Patrik Vyparina (PČR), Mgr.Bc. Miroslav Janek (Městská Policie), 
Zdeněk Šilhán za spol. GaREP

Body jednání Komise bezpečnosti

1. Zahájení Komise bezpečnosti (dále jen BK)

Místopředseda BK, Ing. Bohumír Myslín, zahájil jednání v 17:00 přivítáním členů a 
hostů.
Organizační záležitosti: podpis prezenční listiny - účast 100%, (pozdější příchod p. 
Vlacha)

2. Schválení programu

Dle návrhu vedoucího Komise BK byl schválen program jednání. 
Komise souhlasí: Pro 9, Proti: 0, Zdržel se:0,

3. Volba ověřovatele zápisu a zapisovatele

Ověřovatel zápisu p. Miloslav Čada 
Komise souhlasí: Pro 9, Proti: 0, Zdržel se: 0,

Zapisovatel místopředseda BK Ing. Bohumír Myslín 
Komise souhlasí: Pro 9, Proti:0, Zdržel se: 0,

4. Schválení znění zápisu z jednání BK č. 4/2023

Vzhledem k omluvě předsedy BK p. Matěje Chrněli, z účasti na vedení této Komise, 
vyzval místopředseda BK, přítomné, zda se seznámili se zápisem, který obdrželi. 
Komise souhlasí se zápisem č.4/2023: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se:0



5. Informace od zástupců Policie České Republiky a Městské Policie -  Revír 
Východ (Líšeň)

Místopředseda BK, obdržel statistiku PČR za duben 2023, na požádání bude 
k dispozici členům BK. Informace PČR: nárůst pokusů o vloupání do objektů, který 
se střídavě prolínám městskými částmi města Brna.
Vedoucí Revíru Městské Police, informoval členy, že v návaznosti na projednání 
v rámci BK č. 4/2023, osobně provedl kontrolu podchodů v městské části Brno Líšeň. 
Mgr. Janek informoval přítomné s tím, že až na podchod pod ul. Jedovnická, jsou 
všechny podchody (vč. podchodu u ul. Vlkova) ve stavu odpovídající možnostem 
jejich užívání a že zde neshledal výraznější problematickou situaci. Tyto podchody 
bude po dohovoru, bude i nadále namátkově kontrolovat

6. Téma- stížnost občana

Vedoucí BK předložil obdržený podnět občana p. Michala Teplíka ve znění:

Žádám o projedání ve spolupráci s MP, zabránit živelnému parkování na chodnících v 
prostoru nám. Karla IV.? Auta parkuji v těsné blízkosti přechodu před prodejnou 
Kolejka, čímž se stává přechod nepřehledný a nebezpečný. Stejně tak parkování na 
chodnících, kde se průchod zúží natolik, že např. matky s kočárky musí vstoupit do 
vozovky. Kromě případů na přiložených fotografiích (denní/noční doba) je situace 
tristní na ulici Šimáčkova mezi nám. Karla IV. a restaurací U Švehlů. kde je zákaz 
zastavení. Téměř pořád zde někdo parkuje.

Vyjádření k dané stížnosti: Zástupci PČR, MP, členové BK, se postupně k dané 
stížnosti vyjadřovali. Souběžně byla také vznesena nespokojenost, v rámci dané 
lokality, k délce trvání otevřeného výkopu na ul. Klajdovská. Bylo zmíněno, že 
zejména v období letních prázdnin, zde může dojit k úrazům nejen nezletilých osob.

Členové BK, žádají Radu MČ, aby prověřila stav, termíny a ukončení výkopových 
prací v dané lokalitě.

Podnět občana p. Teplíka, byl uzavřen, smluvenou dohodou se zástupci Městské 
Policie na zintenzivnění provádění kontrol parkování vozidel v dané lokalitě, s tím, že 
dané bude následně vyhodnoceno v průběhu roku 2023.

7. Strategický plán rozvoje městské části Brno-Líšeň na období 2024-2033

Pan Zdeněk Šilhán ze společnosti GaREP, představil členům komise BK, ale již i 
přítomným hostům z Komise dopravní, Strategický plán rozvoje městské části Brno- 
Líšeň na období 2024-2033, pracovní verze ze dne 13.4.2023.

Přítomni měli možnost se částečně vyjadřovat k danému, materiálu. Samotné 
vyjádření členů obou Komisí, je možné učinit do poloviny měsíce června. Součástí 
toho zápisu je kompletní daný materiál.
V rámci bezpečnosti se tento materiál BK dotýká spíše okrajově. Komise bezpečnosti 
a dopravy se týkají zejména kapitoly A 1.5 a část kapitoly A 1.12 do strany 61.
V návrhové části pak v kapitole B.2 se dopravy týká oblast B.



Přednášejí vznesl dotazy, zda v daném návrhu je potřeba něco doplnit, či vyjasnit. 

Vyjádření členům Komise bezpečnosti:
Členové Komise bezpečnosti, kteří byli v minulomé volebním období při výběru 
lokalit etapové instalace kamerových systémů, kterou následně také schvalovali, 
zmínili nedostatek v rámci nekompletním uvedení již schválených lokalit pro 
etapovou instalaci kamerového systému.
Členové Komise bezpečnosti požádali o jejich doplnění do Strategického plánu 
rozvoje městské části Bmo-Líšeň.

V čase 18:15 hodin, ukončil vedoucí jednám BK místopředseda Komise, květnovou 
schůzi s tím, že další jednání Komise se uskuteční v pondělí dne 12. června 2023, a to 
od 17:00 hodin ve Velkém sále Radnice MČ Brno Líšeň

Ověřovatel.

Miloslav Čada
člen Komise bezpečnosti

Zapisovatel:

Ing. Bohumír Myslín 
místopředseda Komise bebezpečnosti


